
Til ordfører Astrid Byrknes og gruppeledere for partiene.

Opphør av Såtabu og serv. senter som heldøgnsinstitusjon.

Etter at vi som arbeider ved S.B.S. har «summet» oss, etter stadig ny informasjon om vår arbeidsplass
og arbeidssituasjon, ønsker ansatte komme med en uttalelse i forhold til vår egen, pårørende og
beboernes raske og drastiske endring.

Det er med stor undring vi ser at Såta bu og serviceinstitusjon nå skal legges ned som
heldøgnsinstitusjon. Det som kunne blitt det ideelle dementsenteret i Knarvik, som kommunen aldri
klarte å bygge. Et senter der vi hadde  heldognplasser  for demente i ene etasjen og  dagsenter  for
demente i underetasjen. Et senter mange kommuner ville misunt oss. Der er rom nok til å bygge opp
et flott senter. Det er o rom til forsterket enhet i underetas'en noe som kommunen tren er.

I januar 2016 var både vi ansatte og pårørende forespeila at slik skulle det bli. Det var utgreiing med
sikring oppe. Teknisk etat, rørlegger og elektrikere jobbet oppe der for fullt for at gruppen nede
skulle få flytte opp fortest mulig. (Midten av februar) VINDU BLE SIKRET, ELEKTRISKE TING BLE SETT
OVER OG FORNYET, TOALETT PÅ ALLE ROM BLE SKIFTET o. s. v.

Pårørende ble informert i uke 3 2016, og var veldig positiv til dette. De ville være med og bidra så
langt som mulig.

Vi ansatte ble delt i grupper der vi skulle få være med å utforme avd. oppe. (Praktisk tilrettelegging,
kjøkkengruppe, utsmykning, pårørendekontakt i prosessen, romfordeling o. a.)

Så plutselig ut i slutten av januar ble alt arbeid med oppussing stoppet. Vi ansatte, og likeledes de
som drev med oppussing oppe skjønte ingenting.

28 jan. blir vi kalt inn til nytt personalmøte. Leni Dale var med, og skulle besvare et brev vi ansatte
hadde skrevet. Etter å ha besvart dette brevet, ville hun orientere oss om en ny sak.

Den nye saken var n% at S.B.S. skulle legges ned som heldgnsinstitusjon. En institus'on som har vert
i Lindås Kommune i ca. 30  år. Plutselig en helt ny informasjon på bare noen uker. Vi ansatte ble
overrumplet, og visste rett og slett ikke hva vi skulle si når vi i slutten av møtet kunne komme med
kommentarer. De demente skulle flytte til Knarvik sjukeheim. Det var ennå ikke bestemt hvor
dementgruppen skulle komme på sjukeheimen. Der måtte en nå på ny gjennomgå sikringsrutiner og
gjøre endringer der oppe (Det som allerede var gjort på S.B.S.).

Leni D. opplyste også at det ble 11 heldøgnplasser på skjerma på K.S., og at personale skulle få flytte
med til denne avd. Det ble og snakket om hvor viktig det var at denne pasientgruppen hadde et
stabilt fast personale rundt seg. Einingsleder Simon var og på dette møtet.

Avd. leder Oddveig H.får beskjed om å ringe allerede samme dag til pårørende om denne endringen.
De var informert på et felles møte 1,5 uker før om flytting opp i hovedetasjen på S.B.S. De lurte
selvfølgelig og på hva som skjedde, og det var mange spørsmål fra pårørende de påfølgende dager. Vi
stiller o s rsmål om hvor odt år rende er informert om deres nærmeste n e tilbud.

For personale blir det og ny turnus, den 3. på et år.

Etter dette blir prosessen mer og mer uryddig. Den 9 februar får vi et skriv i posthyllen der vi kan
skrive hvor vi helst vil jobbe. Dette var rart for Leni D. lovet alle skulle få følge til dem. avd. Dette
skulle være besvart til tirsdag 16 februar.



Onsdag 17 februar var vi innkalt til nytt personalmøte med Simon og Oddveig. Da ble vi informert at
det ble for mye personale på skjerma enhet fordi de nå bare skulle ha 9 dement lasser. (Alle
reduksjoner som skulle gjøres skulle tas av dementplasser)

Dementgruppen blir plassert i midten av en avd. Det som og blir gått bort fra, er at dementgruppen
skal ha sitt faste personale (mange av de ansatte har tatt videreutdanning innen demens) Nå skal det
bli rullering mellom gruppene. Det blir heller ingen egen hage for denne gruppen.

Det oppleves som å gå tilbake i tid. Det demenssenteret som kommunen en gang snakket så varmt
for, er mange år tilbake i tid, og personalet skal rullere på gruppene i avd.

Det er så viktig at det blir stabilitet for de demente IKKE BARE på dagsenteret som har fått stor skryt
i kommunen, men og når de får fast plass på institusjon.

Fra en måned til en annen er vi nå helt utelatt med å være med å bygge opp vår avd. Vi blir bare
fortalt hvordan avd. skal være, punktum.

15 februar startet dagsenteret oppe med 3 brukere. (det skal økes til 10 ?) På dagen blir en
sykepleier tatt ut fra turnus nede og begynner der. Likeledes er en sykepl. fra avd.2 begynt der og
aktivitøren som er hver tirsdag nede på skjermet gruppe, skal ikke være der lenge, men flytter opp
der det er 3 brukere? Rart at ikke vi skulle få beholde aktivitøren så lenge demensgruppen er på
S.B.S.

Vi har fått beskjed om at flytting skal skje innen slutten av april.

Etter det blir det et dagsenter for demente flyttet i underetasjen, og det snakkes om et annet
dagsenter oppe.

Vi mener at det å ha da senter for de demente o held n lass for denne ru en i samme b
måtte jo være en stor fordel. Det er en svært sårbar gruppe som nå flyttes. Personalet beboere o
år rende hadde så inderli tren tro nå. Det er bare et halvt år siden sist store omveltning på S.B.S,

og vi opplever det ikke som noen god personalpolitikk.

Etter en prosess der ting blir endret fra uker til uke virker hele prosessen uryddig og lite
gjennomtenkt.

Og Lindås kommune: Dere hadde nå en kjempemulighet til å bygge opp et flott demenssenter, som
for oss ansatte virker uforståelig at ikke blir gjort. Forskningen viser at det er demenssykdom som vil
øke mest fremover, og det er ofte yngre brukere som må tilbringe mange år på institusjon, og da er
ikke alltid store institusjoner det beste. Vi vet at det gjøres utbedringer på dementsenteret på Lindås
,men de har ikke plass til våre 9 beboere. Det er jo heller ikke gjort et vedtak i kommunestyret om
nedlegging av S.B.S. senter som heldogninstitusjon.

Vi håper at ingen andre ansatte må gå igjennom en så stor endring, og uryddig håndtering som vi har
opplevd siste måned.,

Kopi til : Rådmann, kommunalsjef, einingsleder, tillitsvalgt sykepl., tillitsvalgt hj. pleier og avd.leder
S.B.S.

M.V.H.


